
Vragen voor vragenhalfuur raadsvergadering 17 februari 2022

Beunbakken aan de Prins Hendrikkade

De fractie van Sterk Meppel heeft gesproken met buurtbewoners van de Prins 
Hendrikkade over de tijdelijke ligplaats van beunbakken (werkboten) in de Buitenhaven. 
Deze beunbakken zijn eigendom van het bedrijf MMVK en mogen er tijdelijk liggen. Zij 
ergeren zich aan het geluid van de schurende beunbakken en de uitstraling van de 
Buitenhaven Op 30 november 2021 hebben de bewoners de pers gezocht en is hun 
ontevredenheid in de krant gekomen. Wanneer de beunbakken daar een tijdje moeten 
liggen is het geen probleem wat de bewoners betreft. De 10 beunbakken zouden 
maximaal 2 maanden langs de Prins Hendrikkade/Jan van de Boschkade liggen. 
Inmiddels liggen er 15 beunbakken en ontsieren de roestige beunbakken dit mooie deel 
van Meppel. In de MC van 30 november 2021 geeft de burgmeester aan ‘dat hij strak op 
de maximaal twee maanden gaat zitten’ omdat de bewoners er last van hebben. De 
eigenaar moet zelf voor een oplossing zorgen.

Wij zijn nu een aantal maanden verder en het aantal beunbakken in de Buitenhaven 
groeit gestaag. Inmiddels zijn de Kaapbruggen bijna bereikt. De overlast die de bewoners 
ervaren neemt toe. Wanneer de wind verkeerd staat dan botsen/schuren de beunbakken 
tegen elkaar aan en dat geeft irritante geluiden, ook ’s nachts. Maar ook het beeld in de 
Buitenhaven wordt bepaald door deze roesterige beunbakken. De plezierjachtbootjes 
meren niet meer aan en ook het partyschip de Nirvana kan haar gasten niet laten 
uitstappen voor een bezoek aan de binnenstad. Het keren van de Nirvana wil niet omdat 
de beunbakken te veel ruimte innemen. Deze week kregen de bewoners te horen, en wij 
hopen dat het niet waar is dat er een vergunning voor onbepaalde tijd is afgegeven en 
dat de beunbakken er dus blijven liggen. 
Samenvattend, de bewoners van de Prins Hendrikkade (en heel veel Meppelers) vinden 
het vreselijk dat dat de Buitenhaven op deze manier verpest wordt.  

De fractie van Sterk Meppel heeft daarom de volgende vragen aan het college.

1. Wat hebt u sinds november 2021 gedaan om de beunbakken weer uit de 
Buitenhaven weg te krijgen?

2. Hoe verloopt het contact met de bewoners van de Prins Hendrikkade over deze 
‘roesterige’ situatie?

3. Klopt het dat er een vergunning voor onbepaalde tijd is afgegeven en dat de 
beunbakken daar dus voor langere tijd blijven liggen? Zo ja, waarom is die 
vergunning voor onbepaalde tijd afgegeven? Welke alternatieve ligplaatsen zijn er 
onderzocht?

4. Zo nee, wanneer gaan de beunbakken naar een andere ligplaats en wordt de 
Buitenhaven weer een mooie plek in Meppel?
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